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Aanleiding 
In december 2022 hebben 196 landen -waaronder Nederland en de EU-landen- zich 
op de VN COP-15 van de Convention on Biological Diversity (CBD) in Montreal 
gecommitteerd aan de doelen uit het Kunming-Montreal Global Biodiversity 
Framework (GBF). De Nederlandse inzet op deze 23 GBF actiedoelen wordt 
uitgewerkt in het National Biodiversity Strategy and Action Plan (NBSAP) voor 
Europees- en Caribisch Nederland. Het lid Kostić (PvdD) heeft vragen over het niet 
nakomen van deze internationale afspraken voor de aanpak van de 
biodiversiteitscrisis. 
 

Geadviseerd besluit 
U wordt geadviseerd akkoord te gaan met de beantwoording op de Kamervragen 
van het lid Kostić (PvdD) over het niet nakomen van internationale afspraken voor 
aanpak biodiversiteitscrisis en verzending ervan naar de Tweede Kamer.  
 

Kernpunten 
• Het lid Kostić (PvdD) heeft vragen over het niet nakomen van de 

internationale afspraken voor de aanpak biodiversiteitscrisis. 
• Het gaat om 15 vragen over: 

o druk op de internationale en Nederlandse Biodiversiteit; 
o de internationale afspraken over biodiversiteit; 
o uitvoering van de motie-Kostić c.s. (Kamerstuk 21501-08, nr. 

942); 
o het (niet) indienen van het National Biodiversity Strategy and 

Action Plan (NBSAP); 
o de inhoud van het NBSAP; 
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Directoraat-generaal Natuur 
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Kenmerk 
DGNV / 89116646 o de onderhandelingspositie van Nederland als het gaat om klimaat 

en natuur; 
o en het nationale natuurherstelplan n.a.v. de 

natuurherstelverordening. 
• De antwoorden zijn opgesteld in lijn met de eerder geakkordeerde 

antwoorden op recente vragen uit het SO Milieuraad en het SO Landbouw- 
en Visserijraad. 
 

 
 
 
 
 




